
Evaluering af fremtidsseminar 2018

14 ud 22 har svaret

Hvor tilfreds er du med fremtidsseminaret som helhed?

Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Bindeledsrollen og samarbejde 
med BR

Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Bindeledsrollen og samarbejde 
med BR - Kommentarer til det faglige udbytte

 Denne del vigtigt

Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Budgetprocessen i Københavns 
Kommune

Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Budgetprocessen i Københavns 
Kommune - Kommentarer til det faglige udbytte

 Meget overordnet



Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Arbejdsgange i AVLU

Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Arbejdsgange i AVLU -
Kommentarer til det faglige udbytte

 Indskoling for nye medl.

Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Bydelspuljen kriterier og 
begrundelser

Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Bydelspuljen kriterier og 
begrundelser - Kommentarer til det faglige udbytte

 Kendt stof

Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Borgerinddragelse

Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Borgerinddragelse -
Kommentarer til det faglige udbytte

 Vigtig del



Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Kommuneplanstrategi

Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Kommuneplanstrategi -
Kommentarer til det faglige udbytte

 Meget omfattende sag

Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Arbejdet i arbejdsgrupper

Hvordan er dit udbytte af det faglige indhold? - Arbejdet i arbejdsgrupper -
Kommentarer til det faglige udbytte

 Mødet med de andre

Hvor tilfreds er du med det sociale udbytte af fremtidsseminaret? 

Hvor tilfreds er du med det sociale udbytte af fremtidsseminaret?  -
Bemærkninger til det sociale udbytte:

 Jeg fik talt med alle.så meget tilfreds



Hvor tilfreds er du med Metalskolen som fysisk ramme for fremtidsseminaret?

Hvor tilfreds er du med Metalskolen som fysisk ramme for fremtidsseminaret? 
- Bemærkninger til det sociale udbytte:

Har du forslag til forbedringer af fremtidsseminaret?
 zx
 Lidt mere brug af de fantastiske udendørsarealer vile være en fordel – indtænkt "walk and talk" 

eller andre aktiviteter
 Planen var rigtig god, også at vi kunne skifte fremme og tilbage mellem plenum og arbejsgruppe. 

Men måske var tempo i skemaet for højt. Vi blev "behind schedule", lidt træet efter en dag ... Eller 
måske havde vi bare brug for at være lidt skarpere i vores arbejd. Men, som sagt, 
fremtidsseminaret var (synes jeg) en stor success. Tak for det.

 Mere walk and talk. Mere udenfor
 Nej
 Vi skulle have holdt fasst i den oprindelige tanke om at omdrejningspunktet skulle være 

medlemmernes mærkesager.
 Flere input ude fra, da det ellers let bliver et udvidet AVLU møde.
 Måske et lidt mindre pakket program, da det hele skred lidt i forhold til tidsplan.
 Husk liste over hvor folk stiger på bussen.

Ha din telefon opladet.
Brug evt. En fløjte for at få opmærksomhed.
Ha tid til at bruge naturen. Evt. Walk and talk.
Start dagen med en sang.

 Nej
 Mere fokus på visioner og fremtidige projekter
 Jeg synes I har planlagt det super i forhold til rammerne - men måske man skulle overveje ikke at 

have så stram en plan? Eller i hvert fald have nogle tidsmæssige buffere, så man kan fordybe sig 
lidt i det, som rører sig lige her og nu.

 Der kunne måske være bedre tid til gruppearbejdet
 nej det synes jeg ikke

Samlet status


